
 

 

 

 

 

Protokół z zebrania Zarządu Polskiego Związku Szachowego on-line 

01 kwietnia 2024 r. (poniedziałek), godz. 20.00 

Uczestnicy zebrania:  

1. Radosław Jedynak – Prezes  

2. Artur Jakubiec - Wiceprezes Zarządu 

3. Paweł Zaskalski - Wiceprezes Zarządu 

4. Aleksander Sokólski – Skarbnik 

5. Joanna Majdan – Członek Zarządu 

6. Anna Mrozińska - Członek Zarządu 

7. Marcin Taboła – Członek Zarządu 

8. Kamil Zapałowski – Członek Zarządu 

 

Protokolant – Radosław Jedynak 

Proponowana agenda zebrania 

1. Powitanie – R. Jedynak 

2. Stwierdzenie ważności zebrania i zdolności do podejmowania uchwał – R.Jedynak 

3. Uchwały podjęte drogą elektroniczną – A. Sokólski 

4. Stan przygotowań do IMP i IMPK – P.Zaskalski 

5. Stan przygotowań do OOM – A.Sokólski 

6. Ekstraliga 2024 – A.Sokólski 

7. MP 10 – ocena turnieju A.Mrozińska 

8. MP 16 18 – ocena turnieju K.Zapałowski 

9. Zakończenie zebrania 

 

 



Przebieg obrad  

 

1. Powitanie.  

O godzinie 20.00 zebranie otworzył Prezes Radosław Jedynak który powitał zebranych  

 

2. Stwierdzenie ważności zebrania i zdolności do podejmowania 

uchwał.  

Radosław Jedynak stwierdził, że obecnych jest 8 członków Zarządu, uznał zebranie za prawidłowo 

zwołane i zdolne do podejmowania uchwał. Poinformował, że obrady będą nagrywane i zaproponował 

na Przewodniczącego Obrad Aleksandra Sokólskiego, która to kandydatura została przyjęta. 

 

3. Uchwały podjęte drogą elektroniczną. 

 

Aleksander Sokólski zaproponował uczestnikom zapoznanie się z listą uchwał podjętych drogą 

elektroniczną od 26 listopada 2023 roku. Nikt nie wniósł zastrzeżeń i nie przedstawił uwag do 

wspomnianej wyżej listy uchwał. Następnie obecni członkowie Zarządu zatwierdzili listę uchwał 

przyjętych drogą elektroniczną.  

4. Stan przygotowań do IMP i IMPK 

Paweł Zaskalski poinformował zebranych, że wszystkie przygotowania do turnieju w Rzeszowie 
przebiegają bez zakłóceń i turniej odbędzie się zgodnie z planem. Obecnie już około 30% zawodników 
i zawodniczek potwierdziło udział w turnieju, obecnie nikt jeszcze nie odmówił. Przyczyną tego jest 
zapewne fakt, iż wiele osób postanowiło zaczekać do ostatecznego terminu zgłoszeń na 30 dni przed 
imprezą chociażby po to, aby przeciwnicy nie mogli jeszcze rozpocząć przygotowań. Nagrody w turnieju 
będą dofinansowane przez Polski Związek Szachowy, ale udało pozyskać się pewną grupę lokalnych 
sponsorów co usprawni i polepszy przebieg i organizację turnieju. 

5. Stan przygotowań do OOM 

Aleksander Sokólski przedstawił obecną sytuację na 10 dni przed rozpoczęciem Ogólnopolskiej 
Olimpiady Młodzieży, która dla nas jest jednocześnie Mistrzostwami Polski do lat 12 i 14 i zaznaczył, że 
turniej ten jest organizowany przez Dolnośląską Federację Sportu na zlecenie Ministerstwa Sportu i 
Turystyki i pod tym względem jest całkowicie poza jurysdykcją Polskiego Związku Szachowego. 
Koordynatorem projektu z naszej strony będzie Piotr Klukiewicz. W wyniku dyskusji uczestnicy obrad 
zauważyli, że turniej boryka się z takimi samymi przeciwnościami jak co roku, zwłaszcza w kwestii dość 
małego hotelu i wieloosobowych pokoi, a także wysokich cen dla osób towarzyszących. Podobne 
sytuacje zdarzały się w przeszłości na innych OOM, ale my jako związek niewiele możemy w tej sprawie 
zrobić. Mimo wszystko największym plusem jest fakt, że zawodnicy nie ponoszą z tytułu startu żadnych 
opłat, a dodatkowo możemy zakupić sprzęt na turniej z puli MSiT. W rozpoczęciu turnieju udział 
zapowiedzieli Prezes Radosław Jedynak i Skarbnik Aleksander Sokólski. 

 



6. Stan przygotowań do Ekstraligi. 

Aleksander Sokólski ogłosił, że turniej ten zgodnie z planem odbędzie się na terenie 
województwa dolnośląskiego, a jednym z najważniejszych powodów jest fakt, że aż cztery drużyny z 
Dolnego Śląska wystąpią w rozgrywkach. Jedną z najtrudniejszych rzeczy jest wybranie odpowiedniego 
terminu z uwagi na rok, w którym rozgrywana jest Olimpiada Szachowa w Budapeszcie. Po 
konsultacjach z drużynami zrezygnowaliśmy z terminu wrześniowego po olimpiadzie, gdyż zawodnicy 
byliby zbyt zmęczeni. Planowany termin to październik lecz należy zauważyć, że każda data jest dla 
kogoś niekorzystna chociażby z powodu udziału zawodników w ligach zagranicznych. Pytanie brzmi 
dlaczego polska liga ma po raz kolejny ostatni raz ustalać terminy w taki sposób, aby pasowało każdemu 
w Europie, a dlaczego nie robią tego inne państwowe związki. 

 
7. MP 10 – Jastrzębia Góra 

Anna Mrozińska poinformowała o zakończeniu się Mistrzostw Polski Młodzików do lat 10, 
organizowanych przez Pomorski Związek Szachowy w Jastrzębiej Górze. Turniej w sprawdzonej 
lokalizacji został jak zawsze bardzo dobrze przyjęty, a impreza odbyła się bez jakichkolwiek zakłóceń. 
W rozpoczęciu zawodów wziął udział Prezes PZSzach Radosław Jedynak. 

8. MP 16 18 – Stare Jabłonki 

Turniej był zorganizowany przez Warmińsko-Mazurski Związek Szachowy w nowej lokalizacji 
jaką był Hotel Anders w Starych Jabłonkach. Impreza była pierwszą od bardzo dawna na terenie tego 
województwa, ale została bardzo dobrze przyjęta przez uczestników, opiekunów i trenerów, co 
potwierdzają nie tylko pozytywne słowa, ale też wypełnione ankiety. W rozpoczęciu zawodów wziął 
udział Prezes Radosław Jedynak i wspólnie z Prezesem Kamilem Zapałowskim spotkali się z 
właścicielem hotelu i lokalnymi władzami samorządowymi. Przychylna postawa władz lokalnych i 
samego ośrodka powoduje, że Kamil Zapałowski wyraził chęć organizacji następnych turniejów w tym 
miejscu w najbliższym czasie. W trakcie turnieju została przeprowadzona niezapowiedziana kontrola 
antycheatingowa w wyniku której uznano, że zawodnicy grali w sposób uczciwy, bez pomocy 
urządzeń wspomagających, co musiałoby się skończyć dyskwalifikacją. 

 
9. Zakończenie obrad 

Przewodniczący Zebrania powiedział, że został wyczerpany porządek obrad, podziękował 

obecnym za udział w zebraniu w imieniu prezesa i pozostałych członków zarządu i o godz.21.15 

zakończył zebranie.  

 

 

Przewodniczący Zebrania  Aleksander Sokólski /-/ 

Protokolant  Radosław Jedynak /--/ 
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